

【新聞稿】仁寶電腦公布 2024 年第三季營運成果

發佈日期：民國 113 年 11 月 12 日

仁寶電腦工業股份有限公司(股票代號：2324)本日公告 2024 年第三季營運成果。第三季合併營收為新台幣 2,443.17 億元，較上季增長 3%。其中，電腦產品、穿戴裝置及汽車電子營收較上季成長，其餘產品線則保持穩定。產品組合的優化使得第三季毛利率維持在 5.0% 的高點，加上營運效率提升及費用控管得宜，營業利潤率進一步增至 1.9%。合併營業淨利為新台幣 46.77 億元，較上季增長 15%，較去年同期增長 28%。歸屬母公司業主之淨利為新台幣 33.34 億元，較上季增長 16%，較去年同期增長 39%。單季每股盈餘提升至 0.77 元。

2024 年前三季合併營收為新台幣 6,810.98 億元，雖較去年同期略降 3%，但在獲利改善的驅動下，稅後歸屬母公司業主之淨利成長 38% 至新台幣 81.06 億元，前三季每股盈餘為 1.86 元。

仁寶電腦工業股份有限公司—合併綜合損益比較表

單位:新台幣百萬元	2024 第三季		2024 第二季		季成長	2023 第三季		年成長
	金額	%	金額	%	%	金額	%	%
營業收入淨額	244,317	100.0%	237,209	100.0%	3%	251,714	100.0%	-3%
營業毛利	12,239	5.0%	11,790	5.0%	4%	11,232	4.5%	9%
營業淨利	4,677	1.9%	4,061	1.7%	15%	3,648	1.4%	28%
業外收支	184	0.1%	186	0.1%	-1%	73	0.0%	152%
稅前淨利	4,861	2.0%	4,247	1.8%	14%	3,721	1.5%	31%
稅後淨利	3,774	1.5%	3,286	1.4%	15%	2,836	1.1%	33%
歸屬母公司淨利	3,334	1.4%	2,881	1.2%	16%	2,397	1.0%	39%
每股盈餘-稅後(元)	0.77		0.66		16%	0.55		39%

單位:新台幣百萬元	2024 前三季		2023 前三季		年成長
	金額	%	金額	%	%
營業收入淨額	681,098	100.0%	705,044	100.0%	-3%
營業毛利	33,819	5.0%	31,174	4.4%	8%
營業淨利	11,576	1.7%	8,663	1.2%	34%
業外收支	504	0.1%	444	0.1%	14%
稅前淨利	12,080	1.8%	9,107	1.3%	33%
稅後淨利	9,358	1.4%	6,962	1.0%	34%
歸屬母公司淨利	8,106	1.2%	5,882	0.8%	38%
每股盈餘-稅後(元)	1.86		1.35		38%

新聞聯絡人

王正強 副總經理暨發言人 (02)8797-8588

張妍婷 會計本部處長暨代理發言人 (02)8797-8588

Investor@compal.com

tinayt_chang@compal.com

【Press Release】 Compal 3Q24 Financial Results Announcement

Release Date: Nov 12, 2024

Compal Electronics (TAIEX: 2324) today announced its financial results for 3Q24. The consolidated revenue for 3Q24 reached NT\$244.317 billion, marking a 3% QoQ increase. This growth was driven by increased sales in computer products, wearables and automotive electronics, while other product lines remained stable. The optimization of product mix helped maintain the GM at 5.0%. Combined with improved operational efficiency and effective cost control, the OPM further increased to 1.9% in 3Q24. Consolidated operating profit +15% QoQ and +28% YoY to NT\$4.677 billion. Net profit attributable to the parent company +16% QoQ and +39% YoY to NT\$3.334 billion. EPS for the quarter rose to NT\$0.77.

The consolidated revenue was NT\$681.098 billion, a slight decrease of 3% for 1-3Q24. However, driven by the improved profitability, net profit attributable to the parent company surged 38% YoY to NT\$8.106 billion, with EPS at NT\$1.86 for 1-3Q24.

Compal Electronics, Inc.— Statement of Comprehensive Income (Consolidated)

NT\$ Million	3Q 2024		2Q 2024		QoQ	3Q 2023		YoY
	Amount	%	Amount	%	%	Amount	%	%
Net Sales	244,317	100.0%	237,209	100.0%	3%	251,714	100.0%	-3%
Gross Profit	12,239	5.0%	11,790	5.0%	4%	11,232	4.5%	9%
Operating Profit	4,677	1.9%	4,061	1.7%	15%	3,648	1.4%	28%
Non-Op Items	184	0.1%	186	0.1%	-1%	73	0.0%	152%
Pre-tax Income	4,861	2.0%	4,247	1.8%	14%	3,721	1.5%	31%
Net Income	3,774	1.5%	3,286	1.4%	15%	2,836	1.1%	33%
Net Income to Parent	3,334	1.4%	2,881	1.2%	16%	2,397	1.0%	39%
EPS (NT\$)	0.77		0.66		16%	0.55		39%

NT\$ Million	1-3Q 2024		1-3Q 2023		YoY
	Amount	%	Amount	%	%
Net Sales	681,098	100.0%	705,044	100.0%	-3%
Gross Profit	33,819	5.0%	31,174	4.4%	8%
Operating Profit	11,576	1.7%	8,663	1.2%	34%
Non-Op Items	504	0.1%	444	0.1%	14%
Pre-tax Income	12,080	1.8%	9,107	1.3%	33%
Net Income	9,358	1.4%	6,962	1.0%	34%
Net Income to Parent	8,106	1.2%	5,882	0.8%	38%
EPS (NT\$)	1.86		1.35		38%

p

Media Contact

Jack Wang Vice President, Spokesperson (02)8797-8588

Tina Chang Director, Deputy Spokesperson (02)8797-8588

Investor@compal.com

tinayt_chang@compal.com